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Abstract (en)
[origin: US4737618A] An electric resistance element (1) in a device for deicing a wing structure such as the wing of an aircraft or the blades of
a helicopter, which includes conducting fibers embedded in a composite fiber structure and power supply wires connected electrically to said
conducting fibers. In this element, the conducting fibers are carbon fibers in the form of at least one ribbon (2) in which the fibers are oriented
longitudinally, preimpregnated with resin and at least one end of which is fixed in a deformable tubular metal mesh element (3) providing the electric
connection by contact with the ribbon and which in turn is soldered to the corresponding power supply wire (4).

Abstract (fr)
L'invention concerne un élément (1) à résistance électrique entrant dans la constitution d'un dispositif de dégivrage d'une structure alaire telle
que la voilure d'un avion ou les pales d'un hélicoptère comprenant des fibres conductrices noyées dans une structure à fibres composites et des
fils d'alimentation connectés électriquement auxdites fibres conductrices. Dans cet élément les fibres conductrices sont des fibres de carbone se
présentant sous la forme d'au moins un ruban (2) dans lequel les fibres sont orientées longitudinalement, préimprégné de résine et dont au moins
une extrémité est assujettie dans un élément tubulaire déformable (3) à mailles métalliques assurant la liaison électrique par contact avec ledit
ruban et par soudure avec le fil (4) d'alimentation correspondant.
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